

青岛中邦留学咨询服务有限公司

MELLINNUM GATEWAY EDUCATION CHINA (MilGEC)

中邦 - 南京信息工程大学博士项目推介

MilGEC- NUIST PhD PROGRAM PROMOTION

所在地	江苏・南京
Location	Nanjing, Jiangsu
项目名称	博士
Program	PhD
奖学金	Type A: tuition & accommodation fee waiver with monthly allowance
Scholarship	CNY 2500
	Type B: tuition & accommodation fee waiver
申请期限	2023-10-07 ~ 2024-07-15
Application	
Deadline	
专业设置	Computer Science and Technology
Majors	Artificial Intelligence
	Information and Communication
	EngineeringEnvironmental Science and Engineering
Later of the later	Environmental Awareness and Intelligent Control
	Photoelectric Information Engineering
	Management Science and Engineering
	Big Data and Business Intelligence
	History of Science and Technology
	Mathematics
授课语言	汉语/英语
Instruction	Chinese/English
Language	
入学年份	2024年9月
Date of	September 2023
Admission	
学习期限	3 年
Duration	3 years
学费	25000 元人民币/年
Tuition	25,000 CNY per year
住宿费	4000 元人民币/学年(单人间)
Accommodation	4,000 CNY per year (single room)
年龄限制	40 周岁以下
Age Limit	under the age of 40
申请资格	1.具有硕士学位。
Application	2.奖学金申请者硕士阶段成绩 GPA 须达到 3.0 (4 分制)。
Qualification	3.汉语授课专业申请者提供 HSK5 级或以上成绩报告。



青岛中邦留学咨询服务有限公司

MELLINNUM GATEWAY EDUCATION CHINA (MilGEC)

- 4.英语授课专业申请者提供 TOEFL (80 分及以上) 或 IELTS (6.0 及以上) 成绩证明(母语为英语者无须提供)。
- 1. Have a master's degree.
- 2. Applicants must have a 3.0 GPA (on a 4-point scale) at the Master level.
- 3. For Chinese-taught programs: applicants shall present the copy of certificate of HSK Band 5 or above.
- 4. For English-taught programs: applicants from non-English speaking countries shall present the copy of English proficiency certificate, such as TOEFL 80 or above/ IELTS 6 or above, or other official English proficiency certificates acceptable.

申请材料

Application Materials

- 1.个人普通护照照片页。
- 2.最高学历毕业证书。具有硕士学位。
- 3.最高学历成绩单。奖学金申请者硕士阶段成绩 GPA 须达到 3.0 (4 分制)。
- 4.两位教授或副教授的推荐信。用中文或英文撰写,推荐人签字并附联系电话及 Email。
- 5.南京信息工程大学博士研究生导师出具的同意接收函。
- 6.学习或研究计划。
- 7.发表过的学术论文和取得的学术成果(如有请提供)。
- 8.语言能力证明。
- 9.银行存<mark>款证</mark>明。存款证明金额要能<mark>涵盖在校</mark>期间的学费、宿舍费和 生活费。以申请人本人、父母或其他监护人的名义出具。
- 10.无犯罪记录证明。
- 11.《外国人体格检查表》复印件。
- 12.其他辅助证明材料(如有请提供,例如获奖证书、培训证书等)。
- 1. The copy of passport photo page.
- 2. Highest degree certificate. Have a master's degree.
- 3. Academic transcripts. Applicants must have a 3.0 GPA (on a 4-point scale) at the Master level.
- 4. Two recommendation letters signed by a professor or an associate professor. Professors' signature, contact phone number and email address must be put on the letter.
- 5. An acceptance letter signed by doctoral supervisor from NUIST.
- 6. A Study Plan or Research Proposal in Chinese or English.
- 7. Published academic papers or other academic achievements.
- 8. Proof of Language Proficiency.
- 9. Bank statement
- 10. No-Criminal Record
- 10. Physical Examination Form
- 12. Other supporting materials (if available, such as certificates of awards and training, etc.).